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Referat af bestyrelsesmøde i Pårørendeforeningen den 223.01.2024 
 
Afbud fra Margit (formand) 
 
Kl. 17-18 med deltagelse af landsbyleder Anne-Marie Kruse 
 

1. Referat af/kommentarer til mødet 15.01 om input til udviklingsplanen for Lands-  
Byen Sølund 
 
AMK gjorde opmærksom på, at der er sket ændringer i forholdet omkring 
kontrakterne. Kontrakterne er ikke mere ”pligt”, men kontraktholderne kan selv 
bestemme, hvad man vil arbejde med.  

 
Mandag den 15.01 blev der afholdt møde med mulighed for at komme med input 
til udviklingsplanen for Landsbyen Sølund. Fra bestyrelsen deltog Leif og Solvej, 
som gav udtryk for, at det var et godt møde. 
 
Der var stort fremmøde af personale og forskellige faggrupper, som alle kom med 
forslag. 
 
Når planen er renskrevet, modtager bestyrelsen udkastet inden næste møde i 
marts. 

 
2. Pænt besøgt. 

Faconen for mødet god. Manglede deltagelse af Skanderborg AC.  
Manglede også info omkring aktivitetstilbuddet for de beboere, der er aktiveret i 
boenhederne. 

 
3. Evt. 

Ulla bad AMK gøre lidt ”reklame” for FOKUS overfor boenhedslederne, som gerne 
skulle resultere i lidt mere stof fra de enkelte boenheder. 

 
Kl. 18-20 
 

1. Godkendelse af referat fra 09.10.2023 
Referatet godkendt uden yderligere kommentarer. 

 
2. Nyt fra kassereren, herunder ”sansegyngen” og ”æbletræerne” 

Bestyrelsen har doneret en sum penge dels til opsætning af en sansegynge dels til 
nogle frugttræer. 
Det er ikke afklaret, hvor sansegyngen skal stå. Leif følger op på sagen. 
Frugttræerne skal plantes til foråret og bliver plantet, hvor der måtte være ønske 
om det. 
Leif forsøger at finde en mulighed for at få hele beløbet til juleslik dækket. Han har 
søgt Sølund Festivalen om dækning. Har ikke modtaget noget, så gentager 
ansøgningen i år. Bliver det negativt søges andre muligheder. 

 
3. Nyt fra webmaster 

Hjemmesiden kører i kombi med Facebook, og det kører godt. 
MEN kan vi bruge siden til mere end det vi gør i dag?? 
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4. FOKUS 
Der er snart deadline for næste nummer, men der er ikke meget stof. 

 
5. Nyt fra PRISK 

Havde møde i november hvor fagchefen for området Morten Ilsøe deltog. 
Der skal laves et oplæg til hvordan pårørendesamarbejdet skal fungere i 
Skanderborg Kommune. 
 
Tilsynsrapporterne der udarbejdes efter besøg af tilsynsrådet er ikke altid 
genkendelige med virkeligheden. 

 
6. Emne til generalforsamlingen 

Vi kom frem til følgende tre emner: 
Demens 
Det svære valg 
Sølunds fremtidige udviklingsplan 
 
Emnet besluttes på næste møde. 

 
7. Pårørendeforeningens uddeling af juleslik fremover 

Se punkt 2. 
 

8. a. Fondsansøgninger til busser 
Der arbejdes med det på øverste plan, men det er omfattende. 
 
b. fondsansøgninger til hjælpemidler 

Ikke vores opgave. 
 

9. Pårørendesamarbejdet i Landsbyen 
Debatteret med AMK under punkt 1. 

 
10. Evt. 

 
 
 
 
 
   Ulla Bøttcher Nielsen 

 


